

Dr. Christine Chambers is the Scientific Director of the CIHR Institute of Human Development, Child and Youth Health (CIHR-IHDCYH). She is the Canada Research Chair (Tier 1) in Children's Pain, a professor in Psychology & Neuroscience and Pediatrics at Dalhousie University in Halifax, Nova Scotia, and a clinical psychologist. She is also the Scientific Director of Solutions for Kids in Pain (SKIP), a national knowledge mobilization network whose mission is to improve children's pain management by mobilizing evidence-based solutions through coordination and collaboration. She is a leader in children's health research and care who is passionate about patient engagement and research impact. She has published over 175 articles in peer-reviewed scientific journals and her research, based in the Centre for Pediatric Pain Research at the IWK Health Centre, is aimed at improving the assessment and management of children's pain. She is a member of the Royal Society of Canada's College of New Scholars, Artists and Scientists.

Twitter: @DrCChambers

LinkedIn: <https://www.linkedin.com/in/drcchambers/>



Christine Chambers, MA PhD FCAHS

La **D^{re} Christine Chambers** est la directrice scientifique de l'Institut du développement et de la santé des enfants et des adolescents des IRSC (IDSEA-IRSC). Titulaire d'une chaire de recherche du Canada de niveau 1 sur la douleur chez les enfants, elle est professeure de psychologie, de neurosciences et de pédiatrie à l'Université Dalhousie à Halifax, en Nouvelle-Écosse, et psychologue clinicienne. Elle est également la directrice scientifique de Solutions pour la douleur chez les enfants (SKIP), un réseau pancanadien de mobilisation des connaissances qui vise à améliorer la gestion de la douleur chez les enfants en proposant des solutions concrètes selon une démarche axée sur la coordination et la collaboration. Chef de file de la recherche et des soins de santé infantile, la D^{re} Chambers voue un grand intérêt à la participation des patients et à l'impact de la recherche. Elle a publié plus de 175 articles dans des revues scientifiques évaluées par des pairs et ses travaux de recherche, menés au Centre de recherche sur la douleur pédiatrique du Centre de santé IWK, visent à améliorer l'évaluation et la prise en charge de la douleur chez les enfants. Elle est membre du Collège de nouveaux chercheurs et créateurs en art et en science de la Société royale du Canada.

Twitter : @DrCChambers

LinkedIn : <https://www.linkedin.com/in/drcchambers/>